
 Dz-08.0021.35.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXXV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 12 lipca 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXXV sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 12 lipca 2017 r.   

 

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 185/6 oraz nr 185/7 położonych w obrębie 33 

jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Pszczelnej – druk nr 384. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                        

w sprawie kontynuowania w budżecie Miasta Krakowa na rok 2018 oraz w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zadań inwestycyjnych – druk 

nr 385. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                       

w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych – druk 

nr 386. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2018 - druk nr 387.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 7, a dotychczasowy punkt 7 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
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uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu części powierzchni dachu Szkoły Podstawowej                       

Nr 40 w Krakowie - druk nr 388.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 8.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 - 2017 - druk                      

nr 389.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 9.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 390.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 10, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 11.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXXIV sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXXIV sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa, w związku                   

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad. 

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                      

i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 185/6 oraz nr 185/7 położonych                       

w obrębie 33 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Pszczelnej – druk nr 384. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 185/6 oraz nr 185/7 położonych w obrębie 33 
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jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Pszczelnej – druk nr 384. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 185/6 oraz nr 185/7 

położonych w obrębie 33 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Pszczelnej – druk nr 384.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/377/2017. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie kontynuowania w budżecie Miasta Krakowa na rok 2018 oraz w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zadań inwestycyjnych – druk nr 385 

oraz przedstawił opinię Komisji Edukacji. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Szewczyk, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/378/2017. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych – druk nr 386 

oraz przedstawił opinię Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa oraz Komisji Edukacji. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Turcza, p. K. Gacek, p. A. Puszkarz, p. B. Augustyniak,                

p. B. Paszkowski, p. U. Twardzik. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/379/2017. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki                     

na rok 2018 - druk nr 387. 

P. Ł. Balon odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Budżetową w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2018                     

- druk nr 387. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. Ł. Balon zgłosił poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową                     

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki                          
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na rok 2018 - druk nr 387. 

W dyskusji udział wzięli: p. M. Sobieraj, p. U. Twardzik, p. A. Puszkarz, p. B. Paszkowski,                     

p. Ł. Balon, p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/380/2017. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                  

w sprawie przedłużenia umowy najmu części powierzchni dachu Szkoły Podstawowej                       

Nr 40 w Krakowie - druk nr 388. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

przedłużenia umowy najmu części powierzchni dachu Szkoły Podstawowej Nr 40 w Krakowie                       

- druk nr 388. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie przedłużenia umowy najmu części powierzchni dachu Szkoły 

Podstawowej Nr 40 w Krakowie - druk nr 388.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/381/2017. 

 

Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 - 2017 - druk                        

nr 389. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                     

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                        

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2013 - 2017 - druk nr 389. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/382/2017. 
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Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 390. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2017 - druk nr 390. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. U. Twardzik zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 390. 

W dyskusji udział wziął p. A. Puszkarz.                           

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXV/383/2017. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXXVI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 30 sierpnia 2017 r.                   

o godzinie 18:00.  

P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór zadania pn. Wymiana drzwi do kuchni i wykonanie 

zadaszenia nad wejściem głównym i do kuchni – P 133 filia, ul. Tyniecka 122 odbędzie się                          

w dniu 14 lipca 2017 r. o godzinie 13:00. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poinformował, że przegląd gwarancyjny ulic odbędzie się 17 lipca 2017 r.                         

o godzinie 11:00 – spotkanie w siedzibie Rady. Zgłoszenia należy przesłać do jutra do godziny 

16:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że procedowanych jest obecnie kilka miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla obszarów z terenu Dzielnicy VIII Dębniki: Kolna – Obszar 

Łąkowy, Bodzów – Rejon ulicy Widłakowej, Pychowice – Ogród Akademicki.                                   

Uwagi do ww. planów należy przesłać do  Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego, której 

posiedzenie odbędzie się w dniu 19 lipca 2017 r. 

P. U. Twardzik odczytała podziękowania ze Szkoły Podstawowej Nr 25 za pomoc                                   

i zaangażowanie w organizację Święta Szkoły.  

P. M. Sobieraj poinformował o dyskusji publicznej w sprawie procedowanego mpzp „Kolna                      

– Obszar Łąkowy”, która odbyła się w dniu dzisiejszym w Urzędzie Miasta Krakowa                               

oraz poinformował, że kolejne posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                               

w dniu 30 sierpnia 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się                                       

w dniu 14 sierpnia 2017 r. o godzinie 15:00. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się                                

w dniu 30 sierpnia 2017 r. o godzinie 17:30. 
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P. U. Twardzik poinformowała, że stanowisko dyrektora Samorządowego Przedszkola Nr 10 

zostanie powierzone przez Prezydenta Miasta Krakowa dotychczasowej dyrektor tej placówki. 

P. B. Augustyniak poinformowała, że nowy numer Kuriera Podwawelskiego będzie do odbioru 

w dniu jutrzejszym, natomiast materiały do kolejnego numeru można przesyłać do końca lipca br. 

P. A. Puszkarz złożył wszystkim radnym życzenia udanych wakacji.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXXV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:15). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


